
År 2008 den 28. juli avholdtes ordinært årsmøte i Rosekollen Vel hos Steenstrup. 

Til stede var:

Katrine og Bernt Aaby
Jan Eriksen
Helge Gjessing
Einar Gjessing
Aase Torp
Pål S. Andersen
Trond Jamessen
Ian Parker
Erik Whist
Georg Størmer
Hans Chr. Steenstrup

Til behandling forelå:

1. Innkalling 

Innkalling ble godkjent. Som referent ble valgt Hans Chr. Steenstrup som 
sammen med Bernt Aaby signerer referatet.

2. Styrets årsberetning 

Styrets beretning ble gjennomgått og kommentert. Beretningen ble godkjent 
som foreliggende.

Til beretningen ble bemerket at private brønner innenfor velområdet må sikres 
tilstrekkelig eller gjenfylles dersom de ikke lenger er i bruk. Det ble i denne 
forbindelse vist til brønnlovens ansvarsregler og påpekt at de brønner som 
ligger allment tilgjengelig (Begby / Kjær Pedersen) synes å trenge vedlikehold.

Det inngås ingen kollektiv avtale med Torkildsbyen og Ullerud Vel  

3. Regnskap 

Fremlagt regnskap ble godkjent som foreliggende.

4. Budsjett 

For å dekke fremtidige behov for veivedlikehold, ble kontingenten for 
inneværende år fastsatt til kr 300,-.
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5. Styre

Som styre ble valgt:

Jan Eriksen, styreleder
Bjørn Holter
Ian Parker
Helge Gjessing
Bernt Aaby
Hans Chr. Steenstrup

6. Orienteringssaker

Det oppfordres generelt til at alle medlemmer så langt mulig fjerner gamle 
materialer, samt istandsetter bygninger og anlegg som generelt virker 
skjemmende for området, samt sikrer søppelkasser mot overfylling og at 
innholdet ikke dras utover av dyr.  Det minnes i denne forbindelse om 
mulighetene for å anskaffe kasser tilpasset kommunens søppelsekker gjennom 
Frogn kommune.

Spørsmålet om forlengelse av postveien over Wilhelmsen-eiendommen er 
fortsatt ikke avklart.

Fæstestranden er nå formelt overtatt av kommunen, og er tilgjengelig for 
allmennheten. 

Spørsmålet om sikring av brønner ble igjen tatt opp.  Det minnes om at 
ansvaret påligger den enkelte grunneier og det ble uttrykt bekymring for 
sikkerheten for personer som kan komme i nærheten av brønnene.  Styret ble 
derfor bedt om at ta dette opp med de grunneiere som har brønner på sine 
eiendommer om enten å gjenfylle disse, eller sikre dem på en måte som 
tilfredsstiller gjeldende lovgivning for sikring av brønner.

Styret ble bedt om å gi en invitasjon til Grønseth og Foss nord for velområdet, 
men som brukere av Sjøstuveien, en invitasjon til å bli medlemmer i Velet.  

* * *

Flere saker forelå ikke til behandling.

……………………………… ………………………………..
Bernt Aaby Hans Chr. Steenstrup
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